Past Tense Continuous

To be + verb + ING 

Affirmative: I was going.

Interrogative: Was I going?

Negative: I wasn’t going.

Negative-Interrogative: Wasn’t I going?

1) Folosit cu verbe de activitate durativa fara scop. Exprima:

a) o actiune in desfasurare intr-un moment trecut, amintita in momentul vorbirii

I was walking at two o’clock yesterday.




at this time last week.

Observatie:


Aceasta forma verbala este folosita in descrieri pentru redarea unor activitati durative, in desfasurare, care contrasteaza cu activitati nondurative, succesive si terminate, pentru redarea carora se foloseste Past Tense Simple.


Ex.: It was a cold winter evening. Outside, the wind was blowing and it was getting colder and colder. Yet the drawing room was worm and comfortable. A big fire was burning in the fire place. The old woman came in and went near the fire. She warmed her hands and sat down.

b) o actiune durativa in desfasurare, intrerupta de o actiune non-durativa, momentana:

He came in when/while I was eating. 

c) doua actiuni paralele in desfasurare in trecut:

She was eating while I was washing.

Observatie:


Daca nu ne intereseaza aspectul de desfasurare, de durata al actiunilor, ci doar ca actiunile au avut loc intr-un mokment din trecut putem spune:


She ate while I washed.

2) Cu verbe de activitate durativa care implica atingerea unui scop. Exprima o actiune trecuta, dar neincheiata:

He was reading a book last night.

3) O actiune repetata in trecut, amuzanta sau iritanta pentru ceilalti (+ always, forever, continually, all the time).

My dad was always dressing up in funny hats.

He was always coming late to the English lesson.

4) O situatie care a fost temporara intr-o anumita perioada de timp din trecut: 
He was living in Brasov when I met him.

I remember that summer well. I was staying with my aunt at the time, while my parents were away. 

5) O actiune viitoare, planificata intr-un moment trecut, fiind subinteleasa neindeplinirea ei:

We were leaving the next day.
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